



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

MOVE - NEOMYCIN 30%



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

WATER SOLUBLE POWDER

BROAD SPECTRUM ANTIBIOTIC AGAINST GIT AND SYSTEMIC INFECTIONS

INDICATIONS:

It is effective against a wide range of gram-negative and gram-positive bacteria including E.coli, Klebsiella, Haemophilus, Pseudomonas, Proteus, Salmonella, Shigella, Staphylococci and other organisms resistant to other antibiotics such as streptomycin.

It is indicated for the treatment of infectious Enteritis, Diarrhoea Salmonellosis Colibacillosis in poultry, calves, kids & lambs as well as enterotoxemia in lambs.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Poultry: 1 g per 2 liters of drinking water daily for 5-7 days.

In feed: 1 kg / ton

Other animals : 1 g per 15 kg of body weight for 3-5 days

COMPOSITION:

Each 1 gm contains:

Neomycin Sulfate 300 mg

WITHDRAWAL PERIOD:

Chicken : 7 days Turkeys : 14 days
Cattle ,Sheep and Goats : 14 days



500 gm



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

موفي - نيومايسن ٣٠٪



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

بودرة قابلة للذوبان في الماء - مضاد حيوي واسع الطيف لعدوى الجهاز الهضمي والعدوى الجهازية

الخواص العلاجية والإستطابات:

فعال ضد مجموعة واسعة من البكتيريا سالبة وموجبة الجرام، بما في ذلك: الإشريكية القولونية، الكليبيلا، الهيموفيلوس، الزائفة، البروتوس، السالمونيلا، الشيغيلا، والمكورات العنقودية، وغيرها من الكائنات المقاومة للمضادات الحيوية مثل الستربتومايسين.

يستخدم لعلاج: التهاب الأمعاء، الإسهال، السالمونيلا، والإصابة بالإشريكية القولونية في الدواجن والعجول وصغار الماعز والخراف. التسمم المعوي في الحملان.

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الدواجن : ١ جرام لكل ٢ لتر من ماء الشرب يوميًا لمدة ٧-٥ أيام،
في العلف : ١ كجم لكل طن علف .
الحيوانات الأخرى : ١ جرام لكل ١٥ كجم من وزن الجسم لمدة ٣-٥ أيام.

التركيبية :

كل ١ غرام يحتوي :

نيومايسين سلفات : ٣٠٠ مجم

فترة السحب :

الدجاج ٧ أيام، الديك الرومي ١٤ يومًا
الأبقار والأغنام والماعز ١٤ يومًا



٥٠٠ جرام



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)